
 
 
 

 
 

Emlékeztető 
A KHK 2025. március 03-án tartott üléséről 

 

Napirend előtt: 
 
● Szőllősy Blanka kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy 

rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.  
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 
jogviszonnyal a BME GTK-n. 
 

Napirendi pontok: 

 
 

 

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késve 
érkezett 

Korábban 
távozott 

Kimentést 
kért Hiányzott 

Almássy Áron szavazati jog x      

Atkári-Gyóni Márk tanácskozási jog x      

Bátai Anna szavazati jog x      

Csontos Zsófia Bianka szavazati jog     x  

Gubián Ádám szavazati jog     x  

Horváth Balázs szavazati jog x      

Janó Hanna szavazati jog x      

Kanyó Zakariás szavazati jog x      

Kállai Domokos szavazati jog x      

Langár Ákos István szavazati jog x      

Ölveczki Máté szavazati jog x      

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x      

Széll-Kovács Júlia szavazati jog x      

Szőllősy Blanka szavazati jog x      

Tóth Márton szavazati jog x      

Varga Viktor szavazati jog x      

Vincze Péter tanácskozási jog x      



 
 
 

 
 

 
1. Szőllősy Blanka előterjesztette az ülés napirendi pontjait. 

A KHK az előterjesztést 13/0/0 arányban elfogadta. 
 (58./2025 KHK határozat) 

 
2. Szőllősy Blanka előterjesztette a február 24-én megtartott ülés emlékeztetőjét.  

A KHK az előterjesztést 13/0/0 arányban elfogadta. 
 (59./2025 KHK határozat) 

 
3. Szőllősy Blanka beszámolt az elnöki ügyekről: 

● Beszámolt a legutóbbi Dékáni Tanács történéseiről, amely során a 
béremelésről, a karok támogatásáról, valamint a fenntartóváltáshoz 
szükséges indikátorokról esett szó. 

● Tájékoztatta a képviseletet a tevékenységeket nyomonkövető havi 
beszámolók leadási határidejéről, illetve az azokkal kapcsolatos 
hiányosságokról. 

 
4. Janó Hanna beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt a Külső Oktatási Bizottság legutóbbi üléséről, amelyen a 
tantárgyi adatlapokról, a szakirányú képzésekről, valamint a felvételi 
szakbizottságokról esett szó. 

● Tájékoztatást tett a Külső Oktatási Bizottság következő üléséről, a bizottság 
tervezett munkafolyamatairól, valamint az EHK Oktatási referenssel való 
legközelebbi megbeszélésének időpontjáról. 

 
5. Varga Viktor beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről: 

● Tájékoztatta a képviseletet a beérkezett Kari BME ösztöndíj pályázatok 
elbírálásának állapotáról. 

● Beszámolt a Pályázati Bizottság legutóbbi ülésének tartalmáról, amelyen 
belül többek között a Kar Kiváló Hallgatója pályázat, pályázási feltételei 
kerültek átbeszélésre. 

● Ismertette a Közéleti ösztöndíj pályázat leadási határidejét.  
● Felvetette a pályázatokkal kapcsolatos visszajelzési folyamat kialakítására 

vonatkozó elképzeléseit. 
 

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről: 
● Beszámolt az Egyetemi Szociális Bizottság legutóbbi üléséről, amelyen a 

Rendszeres szociális ösztöndíj pályázatok végleges eredményeiről, illetve 
előzetes eredményei ellen érkezett felszólalások elbírálásról esett szó. 

● Tájékoztatta a képviseletet a Külső Szociális Bizottság tervezett jövőbeli 
projektjeiről. 

 
7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt Külső Gazdasági Bizottság legutóbbi online üléséről, amelyen 
elfogadásra kerültek a 2024-es éves gazdasági beszámolók. 

 
 

 



 
 
 

 
 

● Beszámolt a GTK HK elnökségével folytatott gazdasági tematikájú 
tudásátadásáról. 

 
8. Atkári-Gyóni Márk beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt a Wigner Jenő Kollégium parkolórendszerének aktualizálásáról, 
valamint a jelenlegi kollégiumi szituációkról. 

● Beszámolt egy hallgatóval megesett ügyről, amely érintette a Hallgatói 
Jogorvoslati Bizottságot. 

 
9. Almássy Áron beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt az Erasmus+ pályázatok elbírálásának eredményéről. 
 

10. Gubián Ádám távolléte miatt Vincze Péter beszámolt a rendezvények 
területét érintő ügyekről: 

● Beszámolt a GHK alatt működő Kari Rendezvény Bizottsággal folytatott 
megbeszélésről, illetve tájékoztatta a képviseletet egy MŰHASZ részről 
érkezett italakciós lehetőségről.. 

 
11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta 

történtekről: 
● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője 

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2025 honlapon. 
● Beszámoltak a legutóbbi EHK ülés két vendégével, Bódig Péter, HÖOK 

elnökségi taggal, illetve Blum Dániel, BME vízilabda csapat edzővel 
folytatott egyeztetéseikről. 

● Ismertették a fenntartóváltás folyamat jelenlegi helyzetét, érintve az 
indikátorokat, illetve a tervezett szervezeti felépítési rendszert. 

● Beszámoltak az ösztöndíj pályázatok, illetve a 2024-es éves gazdasági 
beszámolók elfogadásáról, valamint az EHK gondozása alatt álló Pro 
Juventute Universitatis díj ütemezésének állapotáról. 

● Tájékoztatták a képviseletet Lévai Imre, EHK elnök gólyatábor témakört 
érintő megbeszéléséről. 

● Beszámoltak az oktatási, gazdasági, szociális, kollégiumi, külügyi, 
pályázati, illetve sport és rendezvény területeket érintő aktualitásokról. 

● Ismertették a képviselettel az EHK-ban, a Szkénében, illetve a 
MISZISZ-ben történt személyi változásokat. 

●  
 

12. Előterjesztések: 
● Szőllősy Blanka előterjesztette javaslatát a 2024/25/2 féléves kulcsfelvételi 

lista módosítására vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 13/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (60./2025 KHK határozat) 
 

 
 

 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2025


 
 
 

 
 

● Pinti Panka Rebeka előterjesztette javaslatát a 2024/25/2 féléves 
Tankörvezetői pályázat eredményére vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 13/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (61./2025 KHK határozat) 
 

● Széll-Kovács Júlia előterjesztette javaslatát a 2024/25/2 féléves Dizájner 
pályázat meghosszabbítására vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 13/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (62./2025 KHK határozat) 
 

13. Egyebek: 
● Almássy Áron beszámolt a Gólyatanácsokkal kapcsolatos 2025-ös 

terveiről, valamint a közelmúltban végzett szponzorációs folyamatokról. 
● Atkári-Gyóni Márk tájékoztatta a képviseletet az irodahelység 

rendbentartásának eheti felelősének személyéről, valamint a várható irodai 
felújításról. 

● Bátai Anna tájékoztatást tett a Kari Hallgatói Díj megszervezésére 
kialakított projektre való jelentkezési lehetőségről.  

● Janó Hanna ismertette az Instruktorgárda kiválasztó folyamatával 
kapcsolatos információkat. 

● Kanyó Zakariás beszámolt a belső tudástár frissítéséről. 
● Kállai Domokos beszámolt az Érdekel a Mentorgárda? est történéseiről, 

valamint a Mentorgárda tagsági pályázat kiírásáról. 
● Langár Ákos István tájékoztatta a képviseletet az EHK Emlékeztető 

vezető pozícióban történő személyi változásról. 
● Ölveczki Máté felhívta a képviselet figyelmét a BME Tavaszi Vezetőképző 

egyes programjaira való jelentkezésre. 
● Pinti Panka Rebeka beszámolt az Oktatási és Szakmai Bizottság 

munkájáról. Ismertette a képviselettel Kari lapba szánt cikkek állapotát. 
● Széll-Kovács Júlia beszámolt a GTK HK tablóképének állapotáról. 
● Szőllősy Blanka emlékeztette a képviseletet az egyes projektekre, és az 

azokhoz szükséges intézkedésekre. 
● Tóth Márton beszámolt a Sportszervező Csoport kiválasztási folyamatának 

állapotáról. 
● Varga Viktor tájékoztatta a képviseletet egy új rendszer kialakításáról, 

amely a tanulmányi ösztöndíjak kalkulálásában segít. 
● Vincze Péter beszámolt az általa elvállalt kapcsolattartói projekt 

állapotáról. 
 
 

Az ülés időtartama: 3 óra 21 perc (18:03-21:24) 
A következő ülés ideje: 2025. március 10. 18:00 óra  
 

 
 

 



 
 
 

 
 

Budapest, 2025. március 03. 
 

 
Kállai Domokos Szőllősy Blanka 

Emlékeztető vezető Elnök 

 

 

Határozatok: 

Határozati 
szám Határozat szövege 

Eredmény 
Végrehajtásért 

felelős Igen Nem Tartózk
odás 

Érvényt
elen 

58. A GTK HK elfogadta a 2025. 
március 03-ai ülés napirendi pontjait. 13 0 0 0 Szőllősy Blanka 

59. A GTK HK elfogadta a 2025. 
február 24-ei ülés emlékeztetőjét. 13 0 0 0 Szőllősy Blanka 

60. 
A GTK HK elfogadta a 2024/25/2 

féléves kulcsfelvételi lista 
módosítására tett javaslatot. 

13 0 0 0 Szőllősy Blanka 

61. 
A GTK HK elfogadta a 2024/25/2 

féléves Tankörvezetői pályázat 
eredményére tett javaslatot. 

13 0 0 0 Pinti Panka Rebeka 

62. 
A GTK HK elfogadta a 2024/25/2 

féléves Dizájner pályázat 
meghosszabbítására tett javaslatot. 

13 0 0 0 Széll-Kovács Júlia 

Mellékletek: 

● 2025. február 24. KHK ülés emlékeztető 
● Napirend_2025_03_03 
● 2024/25/2 Gólyatanács 
● Dizájner pályázat 2024/25/2 másolata 
● tankörvezek 2024/2025/2 táblázat 
● Kulcsfelvételi lista - 2024/25/2 másolata 

 
 

 
 

 

 


